

Interior Design Program learning Outcomes

مخرجات تعلم برنامج التصميم الداخلي

Knowledge :

- K1** Demonstrate the principal theories, concepts and terminology in the field of interior design
إظهار النظريات والمفاهيم والمصطلحات الرئيسية في مجال التصميم الداخلي
- K2** Explain the different perspectives and approaches that support the field of interior design and helping its development
اشرح وجهات النظر والمناهج المختلفة التي تدعم مجال التصميم الداخلي والمساعدة في تطويره

Skills

- S1** Use advanced skills, techniques, practices and creativity in interior design using the principles of life-safety, relevant codes, regulations, and sustainability standards.
استخدم المهارات والتقنيات والممارسات والإبداع المتقدمة في التصميم الداخلي باستخدام مبادئ سلامة الحياة والقوانين واللوائح ذات الصلة ومعايير الاستدامة.
- S2** Practice established methods of enquiry, investigation and research and its application related to interior design technique.
ممارسة أساليب التحقيق والتحقيق والبحث وتطبيقاتها المتعلقة بتقنية التصميم الداخلي.
- S3** Apply problem-solving and critical thinking skills for interior design practice.
تطبيق مهارات حل المشكلات والتفكير النقدي لممارسة التصميم الداخلي.
- S4** Design required model based on user need assessment and analysis of internal spaces.
تصميم النموذج المطلوب بناءً على تقييم احتياجات المستخدم وتحليل المساحات الداخلية.

Competence

- C1** Take structured decisions in contexts that require self-directed work, life-long learning and innovation.
اتخاذ قرارات منظمة في السياقات التي تتطلب عملاً موجهًا ذاتيًا والتعلم والابتكار مدى الحياة.
- C2** Demonstrate the potential for management of complex technical or professional activities with the related professional disciplines.
إظهار إمكانية إدارة الأنشطة الفنية أو المهنية المعقدة مع التخصصات المهنية ذات الصلة.
- C3** Display potentials for professional values and ethical behaviors needed for leadership, and entrepreneurialism in interior design field.
عرض إمكانات للقيم المهنية والسلوكيات الأخلاقية اللازمة للقيادة ، وروح المبادرة في مجال التصميم الداخلي.